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§ 19 
Förvaltningens och nämndens information och frågor   

Förvaltningen hade ingen information och inga frågor.  

 

Frågor från nämnden 

Ledamoten Demba Bah (MP) undrade hur många ensamkommande barn som 

tagits emot i Rinkeby-Kista. 

 

Förvaltningens svar  

VO-chefen Kerstin Alnervik svarade att det under år 2015 kom mellan 230  

och 240 ensamkommande barn till Rinkeby-Kista, jämfört med 350 året innan. 

Kerstin Alnervik informerade vidare om att förvaltningen inrättat en ny enhet 

för handläggning av ärenden som rör ensamkommande barn.  


